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To: 5.1.2e [EEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Fri 5/1/2020 8:34.04 AM

Subject: FW: zorgen over mondkapjes

Received: Fri 5/1/2020 8:34.04 AM

UPICR IIE) <SCH FERN (@ minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 1 mei 2020 10:28

Aan:IESEDNN)BEXEDN© minvws.nl>
Onderwerp: FW: zorgen over mondkapjes

Met vriendelijke groet,

ggdhm.nl>

g 20 mrt. 2020 10:58 PM

minvws.nl>,EEE tune ni<JIEBEG lune ni,IEEE Gi erasmusme nl

) JEEEI@minvws.ol>
Onderwerp: RE: zorgen over mondkapjes

Wat ik heb geprobeerd is een overzicht te geven van onderlinge beelden die mij van drie kanten bereiken en de effecten die dit heeft.

Daarbij gaat het mij niet om namen en rugnummers. want het laatste dat ik wil is mensen beschadigen of onterecht beschuldigen.
Het is goed om te horen dat alle verhalen over wat VWS zou hebben gezegd niet kloppen. Het is ook goed om te horen dat het Erasmusmc volledig
mandaat heeft om zelf in te kopen ten behoeve van de landelijke voorraad. ongeacht het volume.

Als derhalve de reactie van alle betrokkenen op mijn signaal is dat er geen problemen zijn in de samenwerking en de inkoop effectief is geregeld,
stelt me dat gerust en zie ik de samenwerking en de inkoop met vertrouwen tegemoet.

In dat geval stel ik vast dat de beelden die mij bereikten onterechte beelden waren en stel ik voor om mijn mail als niet geschreven te beschouwen.

Met excuses voor de rimpels in de vijver die mijn mail heeft veroorzaakt.

Vriendelijke groet,

Mobiele nummer:

Telefoonnummer:

—Qorspronkelijk bericht-----

Vou:IEEEAERETY)BRET minsul
Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 22:25

Aan: dhm.nl>;EENerasmusme.nl;BEE unc.nl
e

i

alCC: Aminvws.nl>

Onderwerp: RE: zorgen over mondkapjes

Heb deze mail doorgezet naar | ERE aar toch alvast wat vragen van mijn kant Erasmus kan toch gewoon zelf inkopen? Ik begrijp sowieso
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niet waarom je zou moeten wachten op een reactie van VW'S. Wij zijn van nature geen inkoop organisatie proberen alleen met ons team "bij te

schakelen" omdat het landelijke Erasmusteam het niet op eigen kracht lukt.

Kunnen er namen en rugnummers worden wie van VWS iets zou afhouden, klinkt mij vreemd in de oren maar wij kunnen er niets mee zonder

namen en rugnummers. Er gaan veel verhalen rond over wat VWS zou hebben gezegd maar die kloppen geen van allen.

Wij nemen alle deals serieus en overigens blijkt wel dat zo'n 80% windhandel is. En nogmaals de echte inkopers zitten bij Erasmus niet bij VWS.
Dat is begonnen met goedwillende ambtenaren inmiddels bijgestaan met inkopers van de Rijksoverheid.

Met vriendelijke groet.

@lumc

nl]

Onderwerp: zorgen over mondkapjes

VERTROUWELIIK!

1k maak me echt zorgen over de gang van zaken rond mondkapjes. Er zijn drie partijen bij betrokken, die de verkeerde beelden van elkaar hebben

en daardoor ook niet adequaat handelen (althans. dat is mijn beeld).

1. Het beeld vanuit VWS is dat het Erasmus-team niet goed met de deals omgaat. waarbij VWS spreekt van twijfelachtige deals met weinig
risico op slagen;

2. Ik kreeg uur geleden mailtje van Erasmusteam dat ze net een deal verloren zijn omdat VWS twee uur lang niet reageerde;

omdat er al drie uur lang geen communicatie meer is over de framework agreement die door is getekend:

4. Er ligt vanuit de derde groep (drie mensen die werken bij de dienst UBR en twee maatschappelijk ondememers. die elkaar kennen uit

verschillende crisissituaties) een voorstel voor een conference-call oc SN graag exclusief

voor Nederland wil produceren. maar die wordt door VWS afgehouden. Nadat Erasmus aten weten graag deze deal te willen verkennen.

5. Het beeld van VWS is dat deze derde groep charlatans zijn, met wie niet moet worden samengewerkt.

3. De deal met China, waarvoor door het

Lunc [EEE
is betaald en waar de

oi:
nu in China klaar staat, dreigt te stranden

6. Er wordt vanuit gegaan dat het nieuw gevormde consortium in staat is een continue stroom van mondkapjes te leveren, maar de vraag is of

dat al vanaf morgen / overmorgen gaat lukken. Daarom zou mijn pleidooi zijn om alle deals serieus te nemen. dus

Tk stuur dit strikt vertrouwelijk, vanwege het gevoelige karakter hiervan, maar ik merk dat ik niet in staat ben een doorbraak te forceren, terwijl dit

wel heel erg nodig is. Overigens is de informatie die ik heb ook behoorlijk "hear say’. juist omdat iedereen vanuit zijn of haar beeld praat. Zie de

twee mails die ik toevoeg.

1k hoop dat jullie in staat zijn om door bestuurlijk handelen vanuit LNAZ, NFU, VWS en Erasmusinkoop bij te dragen aan een verbetering van de

samenwerking.

Vriendelijke groet,

Telefoonnummer;

Mobiele nummer:

Telefoonnummers

Email secretariaat:
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